
 

 

PROTOKÓŁ NR II/2024 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 27 maja 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójt Gminy  

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy  

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy  

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy  

• Robert Krupa – Radca prawny  

Radni spóźnieni: Mateusz Szerlowski 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Wręczenie zaświadczenia i złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica 
Kaszubska na dofinansowanie inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 
2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do klastra energetycznego 
„SYNERGIA – POMORSKI KLASTER ENERGETYCZNY”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Dębnica 
Kaszubska. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 



 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace remontowe i konserwatorskie 
zabytkowego kościoła w Dobieszewie Gmina Dębnica Kaszubska. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

16. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Rewizyjnej, 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z I sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Wręczenie zaświadczenia i złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica 
Kaszubska na dofinansowanie inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 
2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do klastra energetycznego 
„SYNERGIA – POMORSKI KLASTER ENERGETYCZNY”. 



 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Dębnica 
Kaszubska. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace remontowe i konserwatorskie 
zabytkowego kościoła w Dobieszewie Gmina Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

18. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Rewizyjnej, 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

20. Wolne wnioski i informacje. 

21. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 
II Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 15:17 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność 

jednego radnego, który w późniejszej godzinie dołączył na posiedzenie oraz stwierdzono 

prawomocność obrad. 

Ad. 3 
Przy tym punkcie złożono następujące wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako pkt 6 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

2) Wniosek formalny radnego Kamila Horunia o zmianę porządku obrad poprzez dodanie jako 
pkt 17 projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 



 

 

Przed przystąpieniem do głosowania nad wnioskami formalnymi poproszono o wyjaśnienie kwestii 
konieczności wniesienia skargi. Poinformowano, że zmieniła się ustawa uprawniająca do 
przeprowadzenia procedury zmiany studium. Nadzór, który wydał rozstrzygnięcie nadzorcze stoi na 
stanowisku, że do czasu wejścia w życie zmiany urząd powinien mieć wszystkie opinie. Na tym polu 
jest rozbieżność. Aby móc złożyć skargę, należy podjąć uchwałę. Stan faktyczny został źle oceniony. 
Interpretacja Ministerstwa jest taka, że wystarczy wystąpienie o jedną opinię, aby zachować 
procedurę. Rozstrzygnięcie dotyczy uchwały poprzedniej kadencji, termin to 30 dni od wyboru 
przewodniczącego. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę, która trwała w godzinach 15:33 – 
15:46. 

Po wznowieniu obrad poproszono o udzielenie informacji, kiedy rozstrzygnięcie zostało przekazane 
radnym oraz poproszono o przedstawienie procesu zmiany studium. 

Rozstrzygnięcie zostało przekazane radnym 6.05, jednak nie ma na to dokumentacji. Następnie 
wyjaśniono, że prace rozpoczęły się od podjęcia uchwały intencyjnej zmiany studium przy jeziorze 
Dobra. Podczas prac zmieniły się przepisy. Wystąpiono do organów o uzgodnienia. Po podjęciu 
uchwały przekazano dokumentację do wojewody, który wszczął postępowanie nadzorcze. 
Przygotowano odpowiedź, ale nie przekazano jej, gdyż nadzór stwierdził nieważność uchwały. 

Poproszono o przedstawienie uchwały intencyjnej oraz pisma wszczynającego postępowanie 
nadzorcze. Uchwałę wyświetlono na ekranie, a pismo znajduje się w aktach sprawy. 

Uchwała intencyjna została przyjęta, aby móc zmienić przeznaczenie nieruchomości na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. To dopiero początek określający dalsze procedury planistyczne. 

Zadano pytanie czy radzie przysługuje prawo do złożenia skargi do sądu na rozstrzygnięcie. 
Poinformowano, że nie da się jednoznacznie odpowiedzieć. Uprawnienie ma gmina, po podjęciu 
uchwały rady gminy, jednak po zakończeniu kadencji, prawo do podjęcia uchwały ma rada kolejnej 
kadencji. Skarga zostanie wniesiona przez wójta, po podjęciu uchwały przez radę. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę, która trwała w godzinach 16:21 – 
16:42. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad pierwszym 
wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 
po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania prządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Do czasu złożenia ślubowania radny Ireneusz Ziółkowski nie brał udziału w głosowaniach. 

Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do protokołu nie wniesiono 

żadnych uwag, wobec tego protokół został przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Wicestarosta Powiatu Słupskiego Marcin Kowalczyk zabrał głos i pogratulował wszystkim wyborów. 
Zachęcił do współpracy z Powiatem Słupskim. 

Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak przystąpił do złożenia ślubowania przez radnego 

elekta Ireneusza Ziółkowskiego. Przewodniczący Rady Gminy poprosił wszystkich uczestników sesji 
o powstanie i odczytał treść roty ślubowania „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, 
ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 
dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. Radny złożył ślubowanie. Radnemu wręczono zaświadczenie 
o wyborze na radnego, po czym przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 

4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Następnie 
wskazał zapisy statut, na które radni powinni zwrócić uwagę. Poprosił również o informację czy 



 

 

projekt uchwały ma akceptację obsługi prawnej, spełnia wymogi formalne, aby móc poddać ją pod 
głosowanie. 

Radny Michał Budzich poprosił o przybliżenie wątpliwości co do zapisów projektu statutu. 

Radca prawny Robert Krupa udzielił odpowiedzi, że przedłożony projekt uchwały wprowadza statut 
gminy. Prace na komisji trwały nad zmianą statutu. Jest to zupełnie nowy projekt uchwały, który nie 
jest znany. Należałoby się na nowo z nim zapoznać. Nadzór wyrazi opinię o uchwale. Uchwała nie ma 
akceptacji formalno-prawnej obsługi prawnej. Projekt uchwały nie ma wszystkich elementów 
wymienionych w statucie – akceptacji. 

Radny Ireneusz Ziółkowski złożył wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska z porządku obrad.  

W godzinach 17:19 – 18:05 trwała przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (4):  Marian Batóg, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 
Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Michał Budzich, Stanisław Kiernicki 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wobec odrzucenia wniosku zarządzono głosowanie nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 
Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (3): Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Ireneusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Marian Batóg, Michał Budzich 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/9/2024 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica 

Kaszubska na dofinansowanie inwestycji służących ochronie środowiska poprzez budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Dębnica Kaszubska w roku budżetowym 2024, 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Marcel Formela zadał pytanie czy pula środków przewidzianych spełnia oczekiwania 
mieszkańców i jaki jest popyt na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że pula środków jest wystarczająca, 
zainteresowanie dofinansowaniami jest mniejsze, a środki na nie przeznaczone spełniają 
zapotrzebowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/10/2024 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że do realizacji zadań przez Gminną Komisję 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych jest zwiększona kwota, w związku z podsumowaniem 
sprzedaży alkoholu komisja ma przyznane ponad 30 tys. zł. W projekcie uchwały środki zostały 
rozdysponowane na poszczególne zadania. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/11/2024 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 
kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 
w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 14 
do protokołu. 

O godzinie 17:42 sesję opuściła radna Wioleta Jabłońska. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały i zadał 
pytanie o stawkę opłat za przedszkole. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że kwota jest corocznie waloryzowana poprzez 
rozporządzenie ministra.  Jest to obowiązek gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/12/2024 i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do klastra energetycznego 

„SYNERGIA – POMORSKI KLASTER ENERGETYCZNY”, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały 

Radny Marcel Formela poprosił o przedstawienie czym jest klaster energetyczny i co możemy dzięki 
niemu uzyskać. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wyjaśnienie czym jest klaster energetyczny zawiera 
uzasadnienie do uchwały. Korzyścią dla gminy jest możliwość tańszej energii elektrycznej dla klastra. 
Jedyny koszt dla gminy to składka członkowska. 

O godzinie 17:49 na sesję dołączył radny Mateusz Szerlowski. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zapytał czy wskazany w uchwale katalog podmiotów 
jest otwarty. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że jest to katalog otwarty, każdy zainteresowany może 
do niego przystąpić. W uchwale wskazana jest gmina, więc każda jednostka i spółka gminna mogą do 
niego przystąpić. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/13/2024 i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 11 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Dębnica 

Kaszubska, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Jarosław Kowalczyk zadał pytanie czy radni będą mieli wpływ na treść opracowywanego 
dokumentu. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska udzieliła odpowiedzi, że 16.05 ogłoszono konkurs na 
dofinansowanie na plany ogólne. Niezbędne jest podjęcie uchwały inicjującej procedurę. Kolejnym 
krokiem to przygotowanie dokumentacji i konsultacje z mieszkańcami oraz radnymi. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr II/14/2024 i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 12 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr XLIX/365/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi załącznik 
nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały i zadał 
pytanie czy nie ma możliwości w inny sposób uregulowania kwestii inkasa i czy każdy sołtys jest 
zobowiązany do prowadzenia inkasa. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że w związku ze zmianą przepisów rada gminy 
jest zobowiązana do podejmowania uchwały o wskazaniu inkasentów z imienia i nazwiska. Uchwałę 
przygotowano po przeprowadzeniu wyborów sołeckich. Sołtys wyraził zgodę na prowadzenie inkasa. 
Po wyznaczeniu sołtysa jako inkasenta może, ale nie musi prowadzić inkasa. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/15/2024 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 13 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LI/381/2022 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/16/2024 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 14 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace remontowe i konserwatorskie 

zabytkowego kościoła w Dobieszewie Gmina Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 28 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały poprosił 
o przedstawienie sposobu rozliczenia dotacji. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że po stronie gminy jest prowadzenie postępowania, 
do dziś był termin na składanie ofert. Parafia będzie odpowiedzialna za wykonanie prac 
konserwatorsko-remontowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/17/2024 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 15 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Marcel Formela poprosił o objaśnienie zmian dokonanych w budżecie. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz przytoczyła uzasadnienie do projektu uchwały i omówiła zmiany 
dokonane w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/18/2024 i stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. 16 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/19/2024 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Ad. 17 
Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, stanowi załącznik nr 

37 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zwrócił uwagę, że na terminy wskazane w procedurze 
jaki i na różne tryby zwołania sesji. Poprosił o niezwłoczne przekazywanie pism, które trafiają do 
rady. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że są różne sposoby zwołania sesji, pewnie będą 
zdarzały się sprawy pilne, które będą wydłużały zwołane spotkanie lub będzie wniosek o sesję 
nadzwyczajną. Należy wypracować jakieś stanowisko. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak, w związku z brakiem chętnych osób do zabrania głosu, 
zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała. 
Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr II/20/2024 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 18 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 40 do 

protokołu. 

Ad. 19 

a) 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja Rewizyjna 

spotkała się w dniu 16.05 na posiedzeniu wspólnym komisji, podczas którego wybrała 
Wiceprzewodniczącego, a także dyskutowano nad częścią uchwał podjętych na sesji i rozpoczęto 
prace nad absolutorium. Kolejne spotkanie odbyło się 27.05, podczas którego kontynuowano prace 
nad absolutorium. 

b) 
Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Marcel Formela poinformował, 

że komisja spotkała się na posiedzeniu wspólnym komisji, podczas którego dyskutowano o części 
uchwał podjętych nas sesji oraz pracach związanych z absolutorium. 

W związku z brakiem pytań do komisji Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że był na biegach majowych, na 
dniu strażaka, a także uczestniczył w Forum Rad Przewodniczących. Poinformował również 
o możliwościach uczestnictwa w szkoleniach zorganizowanych dla radnych Rady Gminy. Wpłynęło 
również pismo od spółki z propozycją spotkania w sprawie możliwości budowy farmy wiatrakowej. 

 

Radny Marian Batóg przekazał, że należy poprawić pobocze drogi powiatowej prowadzącej do 
miejscowości Jawory. Zostało ono wypłukane. Poprosił o przekazanie konieczności naprawy pobocza 
do powiatu. 
 

Radny Marcel Formela poprosił o interwencję, gdyż w okolicach starego budynku po sali 
gimnastycznej w Gogolewie pojawiają się szczury. Budynek znajduje się w sąsiedztwie bloku 
mieszkalnego. 
 

Radny Kamil Horuń zapytał się o plan pracy rady i poprosił o terminarz imprez gminnych na ten rok. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że nie zmieniono planu pracy, 
przewiduje wprowadzenie nowego planu od sierpnia. O zmianach radni zostaną poinformowani. 
 

Radny Rafał Knitter zapytał się o prace porządkowe poza miejscowością Dębnica Kaszubska. Czy 
w ramach współpracy z Urzędem Pracy jest możliwość skierowania pracowników w teren. Czy nadzór 



 

 

nad sprzętem sołeckim ktoś sprawuje nadzór. Mieszkańcy chcieliby samodzielnie zająć się 
wykaszaniem i pracami porządkowymi. 
 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że prace porządkowe trwają, gmina ma rozległy teren, 
sprzątanie odbywa się sukcesywnie. Nadzór za sprzęt zakupiony w ramach funduszu sołeckiego ma 
sołtys, który w razie jego awarii powinien zgłosić go do naprawy. 
 

Radna Elżbieta Stawicka zapytała się o możliwość utworzenia przejścia dla pieszych w Dębnicy 
Kaszubskiej na drodze wojewódzkiej w okolicach ośrodka zdrowia i apteki. 
 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nie ma konieczności organizacji kolejnego przejścia 
dla pieszych. Pomiędzy przejściami jest odcinek pond 100m, wobec tego mieszkańcy mogą 
przechodzić przez jezdnię. W poprzedniej kadencji występowano o organizację przejścia, udzielono 
odpowiedzi, że nie praktykuje się tak częstej organizacji przejścia dla pieszych. 
 

Radny Jarosław Kowalczyk poinformował, że przy placu zabaw na Osiedlu Północ – ul. Sosnowa 
i ul. Kasztanowa jest dziura zabezpieczona pachołkami. Nie ma chodników, mieszkańcy poruszają się 
po drodze. Czy podjęto działania naprawcze. W tych okolicach podmywana jest również droga. 
 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że zgłoszono konieczność naprawy wykonawcy drogi. 
Z uwagi na zakończenie pracy urzędu nie ma możliwości wskazania terminu. Droga stanowi ciąg 
pieszo-jezdny, obowiązuje określona prędkość. Poinformowała również o kalendarzu imprez 
zamieszczonym na stronie gminy – terminarz wójta. 
 

Radny Stanisław Kiernicki poinformował, że na drodze Skarszów – Grabin są dziury. 
 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że tzw. betonka będzie dostosowana do jazdy, gdy 
rozpoczną się prace nad drogą o Skarszowa. Na bieżąco łatane są dziury. 
 

Radna Elżbieta Stawicka zapytała się o termin przewidywanej inwestycji wylania asfaltu na drodze 
Mielno – Podwilczyn.   
 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że inwestycja jest w planach. W pierwszej kolejności 
nastąpi realizacja zaplanowanych inwestycji. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 19:31, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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